
Assemblea de barri del carrer del Roser i entorns – 28/03/2023 

Serveis tècnics 
Reforma c. del Roser 
Alguns veïns expressen les seves preocupacions sobre possibles reformes del carrer. Una de les 
presents assegura que no hi tindria una botiga si no hi passessin cotxes, i tem que l’APEU està 
pensat per impedir el pas dels vehicles. la Roser respon que no; és un projecte que pretén 
millorar l’eix comercial c. Major—c. del Roser amb intervencions que es basen en l’opinió dels 
comerciants de planta baixa. 

Edificis abandonats 
Un veí comenta que malgrat els propietaris de cal Tonillo van intervenir quan es va ensorrar la 
teulada, encara no han retirat la runa; creu que suposa un perill públic. L’Aleix respon que sap 
que els veïns ho han denunciat i hi treballa. 

C. de Santa Bàrbara 
L’Aleix comenta que alguns veïns han entrat una instància sobre el mal estat de la pavimentació 
al c. de Santa Bàrbara. No es va arreglar a la darrera campanya d’asfaltatge perquè la claveguera 
del carrer està en molt mal estat i cal substituir-la primer. Malgrat el preu aproximat de la 
reparació serà molt elevat—aproximadament 60.000€—caldrà fer-ho abans que esdevingui una 
intervenció urgent. Presenta un primer esbós del projecte i assegura que se’n redactarà la 
definitiva en els propers mesos. Un cop estigui a punt es respondrà a la instància. 

Parc del Pla de l’Alemany 
En resposta a preguntes sobre el parc, l’Aleix comenta que aquest estiu està previst 
impermeabilitzar la font. Malgrat la sequera, l’aigua prové de la font del Lledó i es podrà omplir. 
Un veí demana si es podrien substituir les tanques vives del parc de mica en mica. Una veïna 
respon que en té a casa i és una gran feinada mantenir-les i podar-les; creu que no tenen sentit 
en un espai públic. 

Altres 
Un veí assegura que alguns dels bancs de la pl. dels Països Catalans estan mal clavats; demana 
que es reparin abans que algú se’ls endugui. També assegura que el terra a la banda sud de la 
plaça s’enfonsa i que entra aigua a les cases. 

Els veïns agraeixen la col·locació de pilons a l’entrada de la plaça, però remarquen que en falta 
un i els subministradors rarament els col·loquen de nou un cop han passat. 

Una veïna assegura que fa un parell de setmanes es va rebentar un tub d’aigua davant del núm. 
31 del c. del Roser. Surt aigua d’entre els panots de la vorera. Malgrat SOREA ho sap, encara no 
hi ha fet res. L’Aleix en pren nota.  

Un veí assegura que abans es netejava la pl. dels Països Catalans els dissabtes, però ja no es fa. 
Diu que s’hi fa botellot i els caps de setmana està ple de vidres trencats. L’Aleix s’estranya que 
ja no es netegi els dissabtes si abans se solia fer; ho investigarà.  

Els presents demanen per l’estat de l’edifici a mig construir al c. de Cervantes, entre el c. del 
Roser i els antics jutjats. L’Aleix respon que és una construcció privada en un contenciós amb 
l’ajuntament. Reconeix que serà un procés llarg, però assegura que tard or d’hora s’hi posarà 



remei. Els veïns comenten que algun veí de la zona hi deixa deixar menjar de gat en abundància; 
demanen si s’hi podria impedir l’accés. 

Governació 
Incivisme 
Uns veïns de la pl. dels Països Catalans asseguren que hi ha persones que orinen a la porta de 
casa seva de nit. Demanen si hi podrien col·locar una càmera per poder identificar els culpables 
i denunciar-los. L’Ivan respon que no; no es poden col·locar càmeres a la via pública. Asseguren 
que només volen gravar l’entrada de casa seva; l’Ivan respon que només seria permissible si la 
càmera gravés únicament la façana de l’edifici. Els veïns demanen que la policia entri més a la 
plaça, ja que els edificis a la banda sud són poc visibles des del carrer. 

Els veïns comenten que alguns conductors passen il·legalment pel passatge de l’Arquitecte 
Porta. L’Ivan respon que ho desconeixia, però n’informarà el cap de la policia local. 

Els veïns demanen si s’han presentat gaires multes pels excrements de gos a la via pública. L’Ivan 
respon que malgrat hi ha moltes multes relacionats amb gossos, multar els propietaris pels 
excrements és especialment complicat perquè cal agafar-los in flagrante. De totes maneres, 
assegura que la policia vol combatre aquest tipus de delictes amb agents de paisà.  

Alguns dels presents comenten que hi ha un edifici al c. del Roser amb la porta rebentada; 
asseguren que s’hi ven droga. L’Ivan respon que la policia n’està al cas; en lloc d’intervenir en 
petites compres de droga, acumula proves per fer una batuda gran. Si els veïns observen 
il·legalitats, aconsella que truquin el 112 tants cops com creguin necessari. El 112 coordina tant 
la policia local com els Mossos d’Esquadra, i la trucada queda registrada. 

Patrimoni 
Jutjats Vells 
Una veïna demana pels Jutjats Vells. L’Ivan respon que és un edifici de la Generalitat que va cedir 
a l’ajuntament durant deu anys a canvi dels terrenys dels jutjats nous. Assegura que treballa 
perquè la Generalitat renovi l’edifici com a “punt de coneixement” amb espai per a entitats 
acadèmics. També es convertiria el jardí en un espai per als veïns. Assegura que al desembre va 
parlar-ne amb la consellera Vilagrà. Afegeix que l’edifici està protegit; se’n respectarà el disseny 
original. A més, el 2030 serà el centè aniversari de la casa consistorial i està previst celebrar l’any 
Emili Porta en honor a l’arquitecte, autor d’edificis com aquest. 

Mobilitat 
C. de Santa Bàrbara 
L’Andreu recorda que a la darrera assemblea alguns veïns es van queixar per l’estretor del c. de 
Santa Bàrbara. Caldria arribar a un consens sobre si cal eliminar una filera d’aparcaments o si els 
guals ofereixen als conductors espai suficient per maniobrar. Un dels presents recomana que 
s’elimini una filera d’aparcaments, ja que els guals els paguen els contribuents. També recomana 
que es pinti un engraellat al final del carrer perquè ningú hi aparqui i els conductors hi puguin 
canviar de sentit. 

Aparcament 
Una veïna expressa la seva insatisfacció amb el sistema d’aparcament al c. del Roser. Comenta 
que les places estan totes plenes entre setmana perquè hi aparquen els que treballen a les 



oficines de la zona; creu que s’haurien de reservar per als clients de les botigues, i que haurien 
de ser aparcaments de molt curta durada. La Roser respon que abans l’aparcament era més 
econòmic per als que s’hi estaven més estona, però es va modificar l’ordenança per prioritzar 
les estades curtes, promoure la rotació de vehicles i afavorir el comerç local. Si es determina que 
la situació no millora, caldrà modificar el sistema de nou.  

Festes 
Carnaval 
Els veïns de la pl. dels Països Catalans asseguren que després de la rua es va netejar el c. del 
Roser, però no la totalitat de la plaça; hi va quedar molta brutícia. L’Andreu en pren nota.  

 

 

  

 


